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در شرکت برق منطقه ای خوزستان برگزار شد:
رزمایش آمادگی واحدهای راهبری شبکه 

رزمایش آمادگی واحدهای راهبری شبکه و برقراری سامانه های ارتباطی در شرکت 
برق منطقه ای خوزستان برگزار شد.

این رزمایش با برنامه ریزی و هماهنگی ستاد مدیریت بحران و پدافند غیر عامل این شرکت با هدف حفظ 
آمادگی گروه های عملیاتی، بررسی تجهیزات ارتباطی و آمادگی واحدهای راهبری شبکه، در ارتباط مستقیم 
با شرکت توانیر برگزار شد.در این رزمایش وضعیت آمادگی سامانه های ارتباطی مراکز کنترل شبکه، مورد 

بررسی و ارزیابی قرار گرفت.

 10روستای شهرستان کوهرنگ استان چهارمحال 
و بختیاری افتتاح وکلنگ زنی شد

شهرکرد محمود مولوی: به مناسبت هفته دولت، 10 روستا در شهرستان کوهرنگ 
استان چهارمحال و بختیاری افتتاح و کلنگ زنی شد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت ملی گاز ایران، جهانبخش سلیمیان مدیر عامل شرکت گاز استان 
چهارمحال و بختیاری در مراسم افتتاح و عملیات کلنگ زنی گازرسانی به10 روستای شهرستان کوهرنگ 
که با حضور معاون سیاســی استانداری و جمعی از مسئولین اســتان و شهرستان برگزار شد، افزود: در 
شهرستان کوهرنگ سه روستا با 195خانوار از نعمت گاز بهره مند شدند ضمن اینکه برای گازرسانی به این 
روستاها 16هزار متر شبکه توزیع گاز اجرا شده است.وی از کلنگ زنی7روستای این شهرستان خبر داد و 
تصریح کرد: برای گازرسانی به این روستاها  33هزار متر شبکه توزیع گاز اجرا و 545 خانوار نیز از نعمت گاز 
طبیعی برخوردار خواهند شد.سلیمیان با اشاره به اینکه هم اکنون 99.5 درصد جمعیت شهری و 53.2 درصد 
جمعیت روستایی این شهرستان از نعمت گاز طبیعی برخوردار هستند، گفت: شهرستان کوهرنگ دارای 
3 شهر و 288 روستا بوده که از این تعداد 144 روستا قابلیت گازرسانی دارد و تاکنون 3 شهر و 98روستای 

آن گازدار شده و تعداد 10 روستا در دستور کار و شروع عملیات اجرایی قرار گرفته است.

فعالیت1۷0 مرکز سنجش مهارت در کشور
 معاون  پژوهش، برنامه ریزی و ســنجش مهارت سازمان آموزش فنی و حرفه ای 

کشور از فعالیت 1۷0 مرکز سنجش مهارت در کشور خبر داد.
به گزارش خبرنگار ما )امید سلیمان گرمابکی ( - علی حسین شهریور در آیین افتتاح کارگاه تخصصی 
ســنجش مهارت و صلاحیت حرفه ای مرکز فنی و حرفه ای شــهید خدایی کرج با اشاره به اهمیت 
آموزش های تئوری همراه آموزش عملی گفت: ارائه آموزش های تئوری و عملی فنی و حرفه ای در کنار 
هم باعث می شود مهارت آموزان مهارت و کارایی لازم را هنگام ورود به بازار کار داشته باشند.شهریور با 
اشاره به فعالیت 170 مرکز و کارگاه سنجش مهارت در کشور گفت: توسعه و گسترش مراکز و کار گاه های 
سنجش مهارتی از سیاست های سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور  است. با این رویکرد برنامه هایی 
برای استفاده از ظرفیت های بخش خصوصی و آموزشگاه های آزاد تدارک دیده ایم. وی همچنین از ابلاغ 
نحوه استفاده از فضا و ماشین آلات، ابزار  و تجهیزات  آموزشگاه آزاد برای استفاده در کارگاه های سنجش 
عملی خبرداد و تصریح کرد: استفاده از ظرفیت آموزشگاه های آزاد برای سنجش مهارت بر اساس مصوبات 

شورای عالی اداری به زودی عملیاتی می شود.

آمار روی کاغذ امیدواری ایجاد نمی کند
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس شورای اسلامی گفت: باید اقدامات 
برای مردم ملموس باشد زیرا آمار روی کاغذ برای مردم ایجاد امیدواری نمی کند بلکه 

آنچه عینی شود امیدآفرین است.
مهدی عسگری در مراسم گرامیداشت هفته دولت ، اظهار کرد: امیدوارم مسئولان بتوانند به آنچه در 
سطح ملی و استانی وعده داده اند عمل کنند. تاکید شده که وعده ای ندهید که نتوانید به آن عمل کنید زیرا 
ناامیدی حاصل از محقق نشدن وعده ها خیلی بدتر است. وی با تاکید بر اینکه استان ما امروز نیاز به یک 
نقشه کلی تحول دارد که ما فاقد این سند هستیم، اظهار کرد: نیاز است تا این نقشه تهیه و سند آمایش 
سرزمین به روز رسانی شود.  وی با بیان اینکه باید حق عادلانه مردم گرفته شود، گفت: اکنون بعد از گذشت 
شش ماه از سال درصد تحقق اعتبارات عمرانی ما زیر پنج درصد است که زیبنده نیست و عملا تخصیصی 
داده نمی شود. عسگری با اشاره به اینکه نیاز است درمورد مصوبات سفر رییس جمهور نیز تلاش بیشتری 
صورت بگیرد، اظهار کرد: باید اقدامات برای مردم ملموس باشــد زیرا آمار روی کاغذ برای مردم ایجاد 

امیدواری نمی کند بلکه آنچه عینی شود امیدآفرین است.

تاریخ پروازهای اربعین از فرودگاه پیام اعلام  شد
مدیــر عامل منطقه ویژه اقتصادی پیام گفت: بنا بر اعلام هواپیمایی آتا،  ۲۳و ۲۵و 
۲۸و ۳0شهریور تاریخ های اعلامی پروازهای اربعین از فرودگاه بین المللی پیام به 

نجف و بالعکس است.
اکبر قنبرپور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: امسال برای اولین بار، پروازهای اربعین از کرج و فرودگاه 
بین المللی پیام برقرار شده است و با توجه به همکاری هواپیمایی آتا، زائرین عتبات عالیات می توانند با 
مراجعه به سایتhttp://app.ataair.ir  از طریق لپ تاب یا pc  نسبت به تهیه بلیط خود در تاریخ 
های اعلام شده اقدام کنند.وی ادامه داد: قیمت بلیط مصوب رفت و برگشت شش میلیون تومان است که 
فاز اول فروش بلیط ها از فرودگاه پیام، از سایت هواپیمایی آتا در دسترس است.این مسئول اضافه کرد: کلیه 
مسافرین متقاضی سفر به عتبات عالیات از فرودگاه بین المللی پیام باید در سامانه سماح سازمان حج و زیارت 
ثبت نام کرده باشند و پس از آن می توانند برای دریافت بلیت پروازهای اربعین فرودگاه بین المللی پیام از  
هشت صبح امروز )12 شهریور( به سایت http://app.ataair.ir  از طریق لپ تاپ و یا pc مراجعه 
کنند.این مسئول افزود: در حال حاضر این ظرفیت اعلامی در فاز اول است و پس از تکمیل آنها، ظرفیت 

فازهای بعدی برای فرودگاه بین المللی پیام جهت بهره مندی زائران عتبات عالیات ایجاد خواهد شد.

بازدید معاون وزیر نیرو از پست برق سبزآب اندیمشک
معاون حقوقی، پشتیبانی و امور مجلس وزیر نیرو از پست برق سبزآب اندیمشک 

شرکت برق منطقه ای خوزستان بازدید کرد.
احمد حیدری معاون حقوقی، پشتیبانی و امور مجلس وزیر نیرو به همراه سید یعقوب مرادی مسئول 
ایثارگران و ستاد اربعین وزارت نیرو و محمود دشت بزرگ مدیرعامل این شرکت از پست سبزآب اندیمشک 
بازدید کردند.این بازدید در آستانه افتتاح طرح آبرسانی غدیر از پست برق سبزآب اندیمشک انجام شده 
است که وظیفه تامین برق این طرح را بر عهده دارد.به گفته مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
برای تامین برق طرح آبرسانی غدیر در یک اقدام جهادی و تلاش شبانه روزی کارکنان این شرکت، یک 
ترانس 50 مگاولت آمپری و دو فیدر خروجی 33 کیلوولت در مدت زمان یک هفته در پســت سبزآب 
اندیمشک احداث و برق دار شد تا برق مورد نیاز طرح آبرسانی غدیر تامین شود. اقداماتی که در زمان عادی 
به دو ماه زمان برای نصب و راه اندازی نیاز داشت.معاون وزیر نیرو در این بازدید با اشاره به اهمیت و بزرگی 
طرح آبرسانی غدیر، تامین برق آن را پیش نیاز افتتاح این پروژه بزرگ و حیاتی دانست و از مسئولیت پذیری 

و تلاش کارکنان شرکت برق منطقه ای خوزستان در به سرانجام رساندن این اقدام مهم، تقدیر کرد.

  ۵۵ درصد البرزی ها، دز سوم واکسن کرونا 
را تزریق نکرده اند

رییــس مرکز اورژانس و فوریت های پزشــکی البرز گفت: متاســفانه علی رغم 
توصیه های صورت گرفته فقط ۴۵ درصد واجدین شرایط استان دز سوم واکسن 

را دریافت کرده اند.
به گزارش خبرنگار ما )علی حســن آبی ( - احمد مهدوی با اشــاره به آخرین رنگ بندی البرز اظهار 
 کرد: طبق آخرین آمار ارائه شــده و با توجه به کاهش آمار بســتری، فوتی و مراجعین سرپایی البرز، از  
)11 شهریور( رنگ همه شهرهای استان به زرد تغییر کرده است.وی ادامه داد: در مقایسه با هفته های قبل، 
تعداد مراجعین سرپایی روزانه استان به مراکز درمانی استان به نصف یعنی از 1200 نفر به 600 نفر رسیده 
است.این مسئول تاکید کرد: با این اوصاف می توان به ادامه شیب نزولی ابتلا به بیماری طی دو هفته آینده 
امیدوار باشیم.رییس مرکز اورژانس و فوریت های پزشکی البرز اضافه کرد: البته مردم نباید در این شرایط 
سهل انگاری کنند و نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی و تزریق واکسن بی تفاوت باشند چون هنوز 
هم آمارها به نسبت بالا است و با کنترل کامل بیماری فاصله زیادی داریم.مهدوی با بیان اینکه البرزی ها در 
تزریق دز یادآور همکاری چندانی ندارند، گفت: متاسفانه علی رغم توصیه های صورت گرفته فقط 45 درصد 
واجدین شرایط استان دز سوم واکسن را دریافت کرده اند.وی افزود: با توجه به اینکه ویروس مدام جهش 
پیدا می کند، مهمترین راه بالا بردن ایمنی بدن تزریق واکسن است به همین دلیل سهل انگاری در این 
خصوص به هیچ وجه پذیرفته نیست.وی گفت: مردم باید بپذیرند برای مصون ماندن از پیک های بعدی 

کرونا بهترین کار تزریق دز یادآور است.

مدیرکل صمت گیلان در حاشیه افتتاح فاز توسعه شرکت شمال پلاستیک چابکسر:
 قدرت و توان فنی قطعه سازان گیلانی بسیار بالاست

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان گیلان گفت: پرداخت به موقع مطالبات چند 
صد میلیاردی دو خودروساز بزرگ کشور به قطعه سازان گیلانی ظرفیت تولید و اشتغال 

را دو چندان خواهد کرد.
 به گزارش روابط عمومی اداره کل صنعت، معدن و تجارت اســتان گیلان تیمور پورحیدری در حاشیه 
افتتاح فاز دوم طرح توسعه شرکت شمال پلاستیک چابکسر که با حضور استاندار گیلان و سایر مدیران در 
روز جمعه انجام شد اظهار داشت: این خط تولید جدید با سرمایه گذاری بیش از 100 میلیارد ریال و اشتغال 
مستقیم 30 نفر برای افراد جدید برای تولید سقف کاذب انواع خودروهای ساخت داخل رسما راه اندازی شد.

 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت گیلان با بیان اینکه  توان فنی و تخصص قطعه سازان گیلانی بسیار 
بالاست ادامه داد: 12 قطعه ساز مجرب در گیلان در زمینه انواع قطعات خودرویی از کمک فنر، دیسک و 
صفحه کلاچ، قطعات جلوبندی تا قطعات برقی و الکترونیکی و تزئینات داخلی خودرو را با کیفیت و استاندارد 
مطلوب می سازند و در اختیار خودرو سازان مطرح قرار می دهند. وی سهم استان گیلان از صنعت قطعه سازی 
خودرویی کشور را قابل توجه دانست و گفت: البته در صنعت کمک فنر سازی و صفحه کلاچ و جعبه فرمان 
برقی بیش از 90 درصد نیاز کشور توسط قطعه سازان گیلان تامین می گردد که بسیار حائز اهمیت است. دکتر 
پورحیدری عدم پرداخت طلب قطعه سازان توسط خودروساز را چالشی بزرگ برای تامین نقدینگی دانست و 
تصریح کرد: خودروسازان کشور علیرغم فروش پر استقبال خودروها در حق قطعه سازان هنگام پرداخت جفا 

می کنند و انگیزه و قدرت برنامه ریزی را از قطعه سازان سلب می کند که امیدواریم این مشکل حل گردد.

اخبار کوتاه 

مهندس رخصتی درنمایشگاه متالورژی اصفهان :

محصولات جدید ذوب آهن اصفهان در خدمت پیشبرد نهضت ملی مسکن و تحول در صنعت ساختمان
اصفهان-محسن راعی: مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان در چهاردهمین نمایشگاه بین المللی متالورژی ، فولاد ، ریخته 
گری ، ماشــین آلات و صنایع وابسته از آمادگی ذوب آهن اصفهان 

جهت حمایت از دولت در مسیر پیشبرد نهضت ملی مسکن خبرداد .
وی اظهار داشــت : ذوب آهن اصفهان این آمادگی را دارد که در راستای کمک به 
دولت در جهت تحقق نهضت ملی مســکن اقدام کند که این امر به ویژه از طریق 
ارائه محصولات خاص همچون تیرآهن بال پهن می تواند مزایایی از جمله سرعت 
در ساخت و ساز ، افزایش ایمنی و کاهش هزینه ، بهبود در تکنولوژی ساخت وساز ، 
زیباسازی ساختمان به لحاظ معماری و ..  را در پی داشته باشد.مدیرعامل ذوب آهن 
گفت :در این خصوص با مسئولین و سازمان های مرتبط از جمله نظام مهندسی ، مرکز 

تحقیقات وزارت راه و شهرسازی ، سازمان استاندارد و... در در حال مذاکره هستیم تا 
بتوانیم در تحول صنعت ساختمان کشور نقش خود را به خوبی ایفا نماییم و خدمتی به 
جامعه ساخت و ساز کشور ارائه شود .وی با اشاره به نام گذاری سال جاری توسط مقام 
معظم رهبری با عنوان تولید دانش بنیان ، اشتغال آفرین ، افزود : ذوب آهن اصفهان 
علاوه بر برخورداری از مدیریت تحقیق و توسعه، اقدام به ایجاد مدیریت دانش بنیان 
نموده است که فعالیت ها خاص و کلیدی از جمله توسعه ارتباط با شرکت های دانش 

بنیان در جهت حل مشکلات تولید و ارتقاء تکنولوژی دارد .
مهندس رخصتی با بیان اینکه همدلی ویژه ای در ذوب آهن اصفهان در ســطوح 
مختلف وجود دارد ، گفت : این شــرکت هم اکنون یک مجموعه متحد اســت که 
تلاشگران آن در راستای تحقق اهداف با همه وجود جهاد می کنند و حاصل آن تولید 

فراتر از برنامه است که برای اولین بار در تاریخ این شرکت رقم خورده است .
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت : هم اکنون اغلب محصولات ذوب آهن اصفهان 
جزء محصولات خاص است که بسیاری از این محصولات را تنها این شرکت می 
تواند تولید کند و تولید محصولات عمومی را به حداقل رسانده ایم . این تغییر رویکرد در 
افزایش سود شرکت نیز موثر است چرا که هم اکنون اکثر واحدهای تولید کننده فولاد 
با مشکل کاهش سودآوری مواجه هستند.وی افزود : رویکرد ذوب آهن اصفهان که 
از زمان دفاع مقدس وجود داشته است ، رویکرد جهادی است و در این راستا همواره 
حمایت از دولت و ایجاد ثبات در بازار مسکن مورد توجه است که عرضه محصولات در 
بورس کالا یکی از این اقدامات است .مهندس رخصتی  در خصوص تامین  مواد اولیه 
مورد نیاز این شرکت با اشاره به اقدامات صورت گرفته  در این زمینه گفت : به منظور 

تامین روزمره و کوتاه مدت مواد اولیه ، مشکلات کم شده است اما در خصوص تامین 
پایدار مواد اولیه همچنان مشکلات وجود دارد .

مدیرعامل ذوب آهن در خصوص تامین زغال سنگ گفت : تولید این مواد اولیه در 
کل کشور با مشکلاتی مواجه است و نیازمند سرمایه گذاری خاص است . ذوب آهن 

در این زمینه فعالیت هایی انجام داده و معادنی دارد اما جوابگوی تمام نیاز ما نیست .
وی افزود : در این راســتا پروژه راه اندازی کک سازی شمار2 که درچند سال اخیر 
مطرح بود ، هم اکنون در مرحله برگزاری مناقصه است و عملیات اجرایی آن به زودی 
شروع می شود که در تامین کک ذوب آهن بسیار موثر است . مهندس رخصتی گفت 
: جهــت تامین پایدار و بلند مدت مواد اولیه برای ذوب آهن اصفهان تدابیر مختلفی 

اندیشیده شده است که امیدواریم به زودی شاهد نتایج آن باشیم.

سرپرست شهرداری کرج؛

انتزاع فردیس مغایرتی با طرح جامع شهر کرج ندارد
سرپرست شــهرداری کرج با بیان اینکه انتزاع فردیس مغایرتی با 
طرح جامع شهر کرج ندارد، گفت: بیشترین اختلاف در این تقسیمات، 
در خصوص جاده ملارد و سرحد آباد بوده که بر اساس مصوبه هیئت 
دولت، سرحد آباد شمالی، کلاک پایین و گرم دره و شهرک بنفشه به 

شهرداری  فردیس واگذار شد.
به گزارش خبرنگار ما )مهشید سلیمان گرمابکی ( -  ششمین شهرستان استان البرز، 
موضوع انتزاع شهرداری این دو شهر به صورت جدی از سوی شهرداری کرج مطرح 

شد.غفاری بابیان اینکه موضوع انتزاع شهرداری های کرج و فردیس با تأکید استاندار 
البرز از طریق معاونت هماهنگی امور عمرانی اســتانداری پیگیری می شود؛ افزود: در 
این خصوص بیشتر از 15 جلسه استانی و کشوری برگزار و تصمیمات جداسازی این 
دو شهر گرفته شد.سرپرست شهرداری کرج بابیان اینکه در انتزاع شهر فردیس و کرج 
هیچ گونه مغایرتی با طرح جامع شهر کرج وجود ندارد، گفت: بیشترین اختلاف در این 
تقسیمات در جاده ملارد و سرحد آباد بوده است که بر اساس مصوبه هیئت دولت، سرحد 
آباد شمالی، کلاک پایین و گرم دره و شهرک بنفشه و مالکیت شهرک صنعتی سیمین 

دشت به شهرداری  فردیس واگذار شد.وی تأکید کرد: بر این اساس مرز بین شهر کرج 
و فردیس حد غربی جاده ملارد تا راه آهن تعیین شده است.سرپرست شهرداری کرج در 
خصوص ایستگاه های آتش نشانی که مربوط به سازمان آتش نشانی می شود، گفت: سه 
ایســتگاه آتش نشانی سرحد آباد، بلوار کامیون داران و کلاک پایین در محدوده شهر 
فردیس قرار دارد که متعلق به شهرداری فردیس شد.وی در خصوص شهرک صنعتی 
سیمین دشت عنوان کرد: با توجه به اینکه تصمیمات در خصوص این شهرک به صورت 
استانی دیده شده، مالکیت این شهرک در حوزه شهر فردیس قرار گرفت ولی مدیریت 

آن توســط شهرداری کرج انجام می شود. سرپرست شهرداری کرج همچنین عنوان 
کرد: بر اساس مصوبه استانداری کرج، شهرداری کرج موظف است در خصوص احصاء 
حساب های مالی و املاک شهرداری کرج حسابرس مشخص کند و گزارش های در 

این خصوص ارائه دهد. 
وی همچنین مقرر کرد به منظور بررسی هر چه بیشتر این موضوع کمیته ای با حضور 
معاونین شــهرداری کرج تشکیل و موضوع انتزاع شهر فردیس و کرج و حقوقی که 

شهرداری دارد با حساسیت بیشتری پیگیری شود.

آذربایجان شرقی – مسلمی : مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران 
در آذربایجان شرقی از تاســیس صندوق قرض الحسنه اهالی رسانه 

استان به دستور استاندار در این بانک خبر داد.
ایمان صمدی از تاسیس صندوق قرض الحسنه اهالی رسانه در آذربایجان شرقی به دستور 
استاندار استان در بانک مهر ایران خبر داد و اظهار کرد: نخستین سپرده این صندوق از 
محل مسؤولیت های اجتماعی یکی از واحدهای صنعتی واریز شده و کارهای اداری آن 
انجام شده است. وی با بیان اینکه مدیریت این صندوق برعهده تشکل های صنفی خواهد 
بود، افزود: اهالی رسانه با معرفی تشکل های مطبوعاتی بدون سپرده از این بانک وام با 
کارمزد 4 درصد دریافت می کنند.وی گفت:  امسال بانک مهر ایران در استان سال خوب و 
پرشتابی داشته و 50 درصد رشد منابع داشته و مردم آذربایجان شرقی 43 هزار میلیارد ریال 
از سپرده های خود به صورت قرض الحسنه برای ارائه تسهیلات گذاشتند.مدیر شعب بانک 
قرض الحسنه مهر ایران در آذربایجان شرقی تصریح کرد: رشد مصارف هم در سال جاری 
40 درصد بوده و  نرخ مطالبات بانک های مهر استان هم کمتر از نیم درصد است در حالی 

که میانگین کشوری سایر بانک ها 4 درصد است. مدیر بانک قرض الحسنه مهر استان با 
اشاره به تسهیلات پرداخت شده، یادآور شد: بانک قرض الحسنه مهر ایران از ابتدای سال 
تاکنون 30 هزار فقره تسهیلات پرداخت کرده که جمعا به ارزش 11 هزار میلیارد تومان 
است.مدیر بانک قرض الحسنه مهر ایران استان در رابطه با حمایت از شرکت های دانش 
بنیان گفت: پرداخت 5 میلیارد تومان به شرکت های دانش بنیان بخشی از فعالیت ها و 
عملکردهای این بانک است. مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر استان ضمن اعلام 
گزارش عملکرد پنج ماه گذشــته یادآور شد: هیچ ماهیت تجاری سازی برای این بانک 
وجود ندارد، بنگاه داری در این بانک بی معناست.صمدی به آمار مشتریان استان پرداخت و 
خاطرنشان کرد: 13 میلیون مشتری در کل کشور داریم که نزدیک به 14 هزار نفر مربوط 
به آذربایجان شرقی است.مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در آذربایجان شرقی 
مدعی شد، وام های ازدواج معرفی شده به این بانک زیر 10 روز پرداخت می شود. وی از 
پرداخت 6 هزار وام ازدواج و 25 هزار فقره وام اشتغال در استان خبر داد و گفت: اعتبارسنجی 

جای خودش را در این بانک به تضمین داده است.

به گزارش خبرنگار ما مهشید سلیمان گرمابکی - علیرضا رحیمی در 
جلسه هم اندیشی و پیگیری پروژه پاکرود که با حضور حسین مهاجری 
و مجتبی حاج قاسمی از اعضای شورای شهر کرج و مسئولان مربوطه 
برگزار شد، عنوان کرد: پروژه پاکرود حرکت خوبی ندارد و این غفلت در 
بازدیدی که اوخر مردادماه امسال انجام گرفت به خوبی مشخص بود. 
وی با بیان اینکه روندِ پیشرفت پروژه پاکرود به درستی طی نمی شود، اظهار داشت: 
پروژه پاکرود بسیار بی نظم و بدون نقشه در حال اجراست و به رغم جلسات متعددی که 

برگزار شده پیشرفت قابل توجه ای به چشم نمی خورد. 
این عضو شورا با انتقاد از  بی توجهی سازمان سیما منظر به این پروژه  گفت: پروژه 
پاکرود یک پروژه زیست محیطی با پیوستِ عمرانی است که می تواند به عنوان یک اثرِ 
فاخر به نماد شهر کرج تبدیل شود. رحیمی عنوان کرد: پروژه پاکرود ضمن اثرات مهم 

اجتماعی، به لحاظ اقتصادی هم می تواند برای مجموعه مدیریت شهری مهم باشد. 
وی با اشــاره به بی برنامه بــودن مدیران در اجرای پروژه پاکــرود گفت: زیانِ این 
بی توجهی و بی برنامگی قابل اندازه گیری نیســت. پاکرود یک پروژه چند میلیاردی 
نیست بلکه چند هزار میلیاردی است که با رویه ای که مدیریت شهری پیش گرفته 

نمی شود به آن امیدوار بود.
عضو شورای اسلامی شهر کرج ادامه داد: با غفلت سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری پروژه پارکرود در حد اجرای یک سنگ فرش و نصبِ چند نیمکت باقی خواهد 

ماند. رحیمی در ادامه با اشاره به دلایل کُند شدن روند عمرانی پروژه خاطرنشان کرد: از 
روز اول بارها تذکر دادیم که یک طرح منسجم و مصوب به همراه یک مشاور پروژه ی 
امین، قوی و آشنا به موضوعات مورد نیاز برای این پروژه انتخاب کنید اما مورد توجه 

دوستان قرار نگرفت. 
رحیمی اضافه کرد: عدم پرداخت به موقعِ حق مشــاورِ آب طرح، عدم تمرکز روی 
اجرای طرح، عدم مدیریت واحد در پروژه و افزایش چشمگیر قراردادِ طرح به دلیل تعلل 
مدیریت شهری در انعقاد قرارداد با پیمانکار از دیگر موضوعاتی است که به این پروژه 
آسیب می زند.عضو شورا در ادامه بر ضرورت انتخاب مدیر و مشاور قوی تاکید کرد و 
گفت: پرداخت حق مشاور، لایحه افزایش اعتبار و اصلاح بودجه و تملکات طرح پارکرود 

باید به فوریت پیگیری شود.
به گفته رحیمی؛ پروژه پاکرود به طول 3 هزارو پانصد متر از آبگیر بیلقان تا پل حامی 
است که با احتساب دو طرف حاشیه ی رودخانه کرج در حدود 7 کیلومتر است که فعلا 

2 کیلومتر آن آزادسازی شده است.
عضو شــورای اسلامی شهر کرج در بخش پایانی صحبت های خود گفت که باید 
از زحمات و پیگیری های حجت الاسلام محسنی اژه ای رییس محترم قوه قضاییه، 
فاضلی هریکندی رییس کل محترم دادگستری استان البرز و مهدی عسگری نماینده 
محترم مردم کرج در مجلس شورای اســلامی برای آزادسازی حاشیه رودخانه کرج 

قدردانی کرد.

رییس سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج گفت: 
انتظار می رود بخشی از فعالیت کارخانه نوآوری و صنایع خلاق استان 

البرز به فعالیت فرهنگی اختصاص یابد.
محسن برجی در بازدید کارخانه نوآوری و صنایع خلاق استان البرز افزود: این کارخانه 
با استقرار تیم های نوآور و خلاق، باید نقش یک توسعه دهنده فرهنگی برای گسترش 

فرهنگ ایرانی و اسلامی را در شهر کرج بر عهده بگیرد.
وی ادامه داد: شهر و زندگی شهری، همیشه و در همه حال در حال تغییرات است و 
این تحولات شامل تغییرات در فرهنگ نیز می شود، با ورود هر  محصول تکنولوژی 
برای توسعه شهری، تغییرات فرهنگی متعلق به آن نیز به وجود می آید و باید با مطالعه 

دقیق، این تغییرات فرهنگی، ارزیابی شده و تاثیرات مثبت یا منفی آن بررسی شود.
وی با اشاره به ویژگی های خلاقیت و نوآوری افزود: کارخانه نوآوری و صنایع خلاق 
نیز، باید در حوزه نوآوری و آینده پژوهی در تغییرات فرهنگ شهری، تحولاتی که در 
انتظار وقوع آن هستیم، پیش بینی کرده و میزان تغییرات مثبت یا منفی آن را در فرهنگ 

عمومی ارزیابی کند.برجی گفت: ایجاد کارخانه های نوآوری در استانهای مختلف از 
جمله اســتان البرز، تاثیرات توســعه ای در پی دارد که با آینده پژوهی و بررسی های 
هدفمند علمی، می توان جنبه های مثبت این تغییرات در فرهنگ را افزایش داد و به 
کاهش تاثیرات آن کمک کرد.وی با اشاره به فعالیت های فرهنگی در کارخانه نوآوری 
البرز گفت: حضور افراد خلاق و نوآور، در این مجموعه می تواند عاملی برای شتابدهی 
و توسعه دهنده فرهنگی برای گسترش فرهنگ  ایرانی اسلامی در شهرکرج و استان 

البرز باشد که این موضوع می تواند تاثیر فراوانی در توسعه فرهنگی شهر داشته باشد.
رییس سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج با اشاره به نقش کارخانه 
نوآوری در ایجاد اشتغال  گفت: این مجموعه با ایجاد ضریب فوق العاده در فعالیت ها، 
می تواند تاثیراتی در حد وزارتخانه یا یک سازمان ملی در ایجاد اشتغال در منطقه داشته 
باشــد. کارخانه نوآوری و صنایع خلاق استان البرز توسط شهرداری کرج و با حمایت 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری از حدود یک سال پیش برای گسترش کسب 

و کارهای نوین راه اندازی شده است.

 1۲پروژه شــرکت برق منطقه ای مازندران با سرمایه گذاری بالغ بر 
1000میلیارد تومان امروز به صورت همزمان و با حضور معاون استاندار، 
فرماندار ساری، دکتر موســوی تاکامی و جمعی از مسئولان در مرکز 

شهدای حرم ساری افتتاح و به بهره برداری رسید.
دکتر موسوی تاکامی، مدیر عامل شرکت برق منطقه ای مازندران و گلستان در این مراسم 
از آغاز اجرای پروژه های بزرگ زیرساختی برق با سرمایه گذاری بالغ بر 2000 میلیارد تومان 
در استان خبر داد و گفت: از یک ماه گذشته مناقصات این پروژه ها برگزار و به زودی وارد 
فاز اجرایی خواهد شد.وی از آغاز عملیات اجرایی خط 230و 63کیلوولت چهار مداره حسن 
کیف به رویان با اعتباری بالغ بر 800 میلیارد تومان خبر داد و افزود: این خط به طول حدود 
75کیلومتر است که با تأمین تجهیزات و حمایت های استاندار مازندران در کوتاه ترین زمان 
ممکن به بهره برداری خواهد رسید.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای مازندران و گلستان، 
وجود معارضین را یکی از مهم ترین موانع پیش روی توسعه زیرساخت های صنعت برق در 
استان اعلام کرد و گفت: امیدواریم با تمهیداتی که استاندار محترم استان مازندران برای رفع 
این مشکل اتخاذ خواهند کرد شاهد به سرانجام رسیدن پروژه های مهم و زیرساختی در 
کوتاه ترین زمان ممکن باشیم.دکتر موسوی تاکامی با بیان این که علیرغم همه مشکلات 
اقتصادی موجود در کشور، نقدینگی لازم برای اجرای پروژه های برق استان در حال تأمین 
شدن است، تصریح کرد: علاوه بر این نیروهای متخصص برای اجرای این پروژه های 
مهم در کنار هم قرار دارند که امیدواریم با رفع معارضین، اجرای این پروژه ها با سرعت 

بیشتری به سر منزل مقصود برسد.وی در ادامه سخنان خود با اشاره به این که در دهه 
گذشته متأسفانه احداث خط در استان با چالش جدی روبرو بوده است و توسعه آن بسیار 
کند بود، افزود: به ســبب پرباری خطوط انتقال و فوق توزیع، باید خطوط ارتباطی بین 
پست ها را تقویت کنیم، که لازمه این مسأله احداث خطوط جدید در مناطق مختلف استان 
در کریدورهای موجود یا مسیرهای جدید است. مدیر عامل شرکت برق منطقه ای مازندران 
و گلستان همچنین افزود: احداث خطوط ارتباطی ایستگاه های حسن کیف تا رویان که 
در بین آنها پســت 63/230 کیلولت نوشهر نیز قرار دارد و همچنین خطوط ارتباطی در 
ایستگاه های در حال احداث 230 و 63 کیلوولت محمود آباد و سایر ایستگاه هایی که تغذیه 
می شوند ضروری است. موسوی تاکامی اضافه کرد که ما می توانیم و همانطور که اثبات 
کردیم این جمله بالقوه را برای پیک 1402 بالفعل می نمائیم تا باز هم خاموشی صفر بماند.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای مازندران و گلستان در پایان اشاره کرد که برای حفظ 
پایداری شبکه و بهبود قابلیت اطمینان، ضمن احداث ایستگاه های فوق توزیع و انتقال 
جدید، خطوط انتقال و فوق توزیع، نصب واحدهای تولید پراکنده به میزان 150 مگاوات 
در دستورکار قرار دارد. او اشاره کرد که علاوه بر این میزان نصب واحدهای تولید پراکنده 
حرارتی، به میزان 1565 مگاوات نصب نیروگاه های حرارتی جدید نیز در حال پیگیری 
است.تاکامی گفت: علاوه بر اجرای پروژه های توسعه و احداث، اصلاح و بهینه سازی و 
مقاوم سازی شبکه نیز انجام می پذیرد. همچنین با ارتقاء سیستم اسکادا ما رویت پذیری 

و کنترل پذیری شبکه را در مراکز دیسپاچینگ منطقه ای و ناحیه ای ارتقاء می دهیم.

 آغاز به کار صندوق قرض الحسنه
 رسانه آذربایجان شرقی

 پروژه پارکرود یک پروژه زیست محیطی و اجتماعی است 
با پیوست عمرانی

مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان اعلام کرد؛

 بخشی از فعالیت کارخانه نوآوری البرز
 به فعالیت فرهنگی اختصاص یابد

 افتتاح 12 پروژه بزرگ شرکت برق منطقه ای مازندران 
با سرمایه گذاری بالغ بر 1000میلیارد تومان 

رییس سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج؛

اصفهان -بهمن راعی: عضو خبره شورای عالی 
اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی 
در حاشــیه آیین افتتاح چهاردهمین نمایشگاه 
متالورژی اصفهان گفت : کشور ایران ظرفیت های 
معدنی بســیاری دارد که اگر به صورت کامل در 
خدمت تولید قرار گیرند، می توانند توســعه را در 

بخش های مختلف محقق نمایند.
دکتر حمیدرضا فولادگر افزود : ذوب آهن اصفهان در زمینه 
تولید محصولات استراتژیک مانند ریل و تیرآهن بال پهن و ... 
دستاوردهای بسیار خوبی داشته است که عمران و آبادانی را در 

طرح ها و پروژه های گوناگون کشور رقم زده است.
فولادگر اضافه کرد : با توجه به اینکه مقام معظم رهبری تاکید 
ویژه ای به مبحث تامین مسکن برای هموطنان مان دارند سبد 
محصولات ذوب آهن اصفهان می تواند در این زمینه تحولات 
بزرگی را رقم بزند. دکتر بهرام ســبحانی رییس انجمن تولید 
کنندگان فولاد ایران نیز اظهار داشت : در فولاد حدود 40 میلیون 
تن ظرفیت نصب شده وجود دارد اما با 75 درصد ظرفیت، تولید 
انجام می گیرد یعنی حدود 30 میلیون تن ظرفیت فاقد استفاده 

وجود دارد که کمبود برق،گاز و مواد اولیه از جمله عوامل اصلی 
تاثیرگذار در این زمینه به شمار می روند تا همه ظرفیت نصب 
شده در خدمت تولید قرار نگیرد و نکته دیگر اینکه حتی اگر این 
ظرفیت هم ایجاد شــود، بهره برداری از آن تقریبا غیر ممکن 

اســت. وی افزود : صنعت فولاد در حدود هشت سال گذشته 
جهش خوبی داشته است و رتبه دهم را در بین تولید کنندگان 
فولاد جهان داریم ، انشاا... اگر تولید فولاد ایران به 40 میلیون 
تن برسد جایگاه هفتم را می توانیم در تولید فولاد کسب نماییم. 

به همراه این توسعه فولاد،رونق از معدن تا محصول نهایی نیز 
فعال می شود که یک نمونه آن جا به جایی و حمل مواد بالای 
100 میلیون تن اســت که جدای از حمل و نقل های داخل 
کارخانه محسوب می شود.این صاحب نظر صنعت فولاد کشور 
در ادامه به نقش ذوب آهن اصفهان در طرح نهضت ملی مسکن 
پرداخت و گفت : بعضا تیرآهن های معمولی را برش می دهند و 
جوشکاری می کنند که هزینه بالا،کاهش ایمنی،سنگین شدن 
وزن ســاختمان و ... را در پی دارد در صورتی که تیرآهن بال 
پهن تولیدی ذوب آهن استانداردهای لازم را برای استفاده در 
ساختمان دارا است و لذا نظام مهندسی باید سازه ها را بر همین 

اساس طراحی کند.
عباس حاج رســولی ها رییس کمیسیون اقتصادی شورای 
اسلامی شهر اصفهان نیز گفت : مدتی را در ذوب آهن اصفهان 
فعالیت داشتم و خاطرات بسیار خوبی از آن دوران به یاد دارم. 
این کارخانه عظیم نقش بزرگی در صنعتی کردن کشــور و 
تربیت نیروی انسانی ماهر داشته است که همگان به این مقوله 
مهم واقف هســتند.در دوران دفاع مقدس و بعد از آن نیز در 
 مقوله بازسازی از محصولات این شرکت مادر صنعتی بسیار 

بهره گرفته شد.وی افزود : مقام معظم رهبری به مقوله مسکن 
تاکید بســیار ویژه ای دارند و محصولات استاندارد ذوب آهن 
اصفهان در این زمینه می تواند نقش کلیدی داشــته باشد تا 

هموطنان مان بتوانند در محیطی ایمن زندگی کنند.
شایان ذکر است چهاردهمین نمایشگاه بین المللی متالورژی، 
فولاد،ریخته گری، ماشین آلات و صنایع وابسته اصفهان،  دهم 
شهریورماه با حضور دکتر حمیدرضا فولادگر عضو خبره شورای 
عالی اجرای سیاست های کلی اصل 44 قانون اساسی، دکتر 
بهرام سبحانی رییس انجمن تولید کنندگان فولاد ایران،عباس 
حاج رسولی ها رییس کمیسیون اقتصادی شورای شهر اصفهان 
و جمعی دیگر از مسئولین استان و خانواده بزرگ زنجیره تولید 
فولاد در محل دائمی نمایشگاههای بین المللی اصفهان افتتاح 
شد . ذوب آهن اصفهان نیز با حضور شرکت های تابعه خود و 
ارائه دستاوردها در بخش های گوناگون حضوری فعال در این 
نمایشگاه دارد.گفتنی است این نمایشگاه با حضور 150 شرکت از 
هشت استان کشور تا سیزدهم شهریورماه دایر است و شرایطی 
فراهم می آورد تا شرکت های فعال در زنجیره تأمین فولاد، به 
ارائه توانمندی ها، ظرفیت ها، محصولات و خدمات خود بپردازند.

در آیین افتتاح چهاردهمین نمایشگاه متالورژی اصفهان صورت گرفت

تاکید بر استفاده از محصولات ذوب آهن اصفهان در طرح نهضت ملی مسکن

شهرکرد محمود مولوی: معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری از 
رتبه اول استان در پنجمین جشنواره دانایی توانایی از لحاظ درصد مشارکت خبر داد.

به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری، غلامعلی خدیبی با اعلام این 
خبر افزود: جشنواره دانایی توانایی، یکی از فراگیرترین طرح های حوزه فرهنگی هنری در آموزش و پرورش است که 
تلاش می کند به صورت علمی و اصولی، دانش آموزان را با یار مهربان خود، همدل و همراه کند.وی عنوان داشت: در 
طی سال های گذشته معاونت پرورشی و فرهنگی چهارمحال و بختیاری نظر ویژه ای به این جشنواره داشته است و این 
باعث شده امسال برای سومین سال متوالی این استان بالاترین درصد شرکت کنندگان را نسبت به آمار دانش آموزان در 
کل کشور داشته باشد.خدیبی با بیان اینکه این جشنواره زمینه ارتقای سرانه مطالعه، غنی سازی اوقات فراغت و آموزش 
و فرهنگ سازی در میان دانش آموزان سراسر کشور را فراهم نموده است، ابراز داشت: مرحله کشوری جشنواره دانایی 
توانایی آبان ماه سال جاری و در هفته کتاب و کتابخوانی برگزار می شود.معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش 
استان ادامه داد: علاوه بر 10 سهمیه عادی 7 سهمیه تشویقی نیز به چهارمحال و بختیاری برای اعزام دانش آموزان به 
مرحله کشوری تخصیص یافته است که این میزان بیشترین سهمیه تشویقی در میان استان هاست.وی در رابطه نحوه 
برگزاری این مسابقات در مرحله کشوری گفت:  دانش آموزان برگزیده استان برای شرکت در مرحله کشوری سه کتاب را 
به اختیار خودشان انتخاب می کنند و آنها را می خوانند. در مرحله بعدی با حضور نویسندگان درباره کتابی که خود انتخاب 
کرده است گفت وگو می کند و هر دانش آموزی که به مرحله کشوری راه می یابد در حقیقت 6 عنوان کتاب خوانده است، 
همچنین کتاب های انتخاب شده بدون جهت گیری خاص با نظر 20 نفر از نویسندگان، شاعران و مترجمان حوزه کودک 
و نوجوان کارشناسی و انتخاب می شود.غلام علی خدیبی در پایان ابراز داشت: جشنواره دانایی توانایی در راستای نیل 
به اهداف سند تحول بنیادین توانسته دسترسی دانش آموزان به تازه های نشر را تسهیل و فرهنگ کتابخوانی را در میان 

ایشان به شکل مشهود و موثری گسترش دهد.

 چهارمحال و بختیاری؛ رتبه اول کشور 
در پنجمین جشنواره دانایی توانایی

اراک-قهیه ای-مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی گفت: 10 طرح بزرگ راهداری 
و حمل و نقل جاده ای به ارزش ۶۶۷ میلیارد تومان در استان مرکزی افتتاح و بهره برداری می شود.

مهرداد جهانی با اشاره به پروژه های راهداری استان مرکزی در هفته دولت اظهار کرد: برای تکمیل پروژه های اجرایی در 
یکسال اخیر 667 میلیارد تومان هزینه شده است.وی افزود: طرح های بهسازی و روکش آسفالت راه های اصلی و فرعی، 
ساخت راه روستایی، ارتقای ایمنی راه ها، نگهداری و توسعه ابنیه فنی راه ها، بازسازی ماشین آلات راهداری، مدیریت هوشمند 
راه ها و احداث مجتمع های خدمات رفاهی بین راهی از جمله پروژه هایی است که در هفته دولت افتتاح و مورد بهره برداری 
قرار خواهد گرفت.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی تصریح کرد: یکی از مهم ترین دستاوردهای دولت 
سیزدهم در حوزه ساخت راه روستایی برای محرومیت زدایی از روستاها و مناطق کم برخوردار بوده که با تلاش و پیگیری های 
به عمل آمده برای جذب اعتبارات لازم، طی یکسال اخیر 74 کیلومتر از راه های روستایی استان مرکزی زیرسازی و آسفالت 
شده است.جهانی ادامه داد: در راستای ارتقای ایمنی راه ها اقدامات قابل توجهی صورت گرفته است که شامل احداث 22 
کیلومتر روشنایی طولی به ارزش 22 میلیارد تومان، 19 کیلومتر حفاظ میانی فلزی و بتنی به ارزش 20 میلیارد تومان و 
600 کیلومتر خط کشی راه ها به ارزش 16 میلیارد تومان، نصب تابلو و علائم ایمنی و چراغ چشمک زن در مجموع به ارزش 
پنج میلیارد تومان است که همزمان با هفته دولت مورد بهره برداری قرار خواهند گرفت. وی ابراز کرد: تکمیل طرح های 
نیمه تمام یکی از شاخص های تحقق اهداف دولت مردمی در شبکه راه های استان مرکزی است که با جدیت دنبال می شود.

وی مشارکت بخش خصوصی در سرمایه گذاری برای توسعه زیرساخت های حمل و نقل جاده ای را ظرفیتی مناسب برای 
پویایی در سطح راه ها عنوان کرد و گفت: سه مجتمع خدمات رفاهی بین راهی در محورهای دلیجان-سلفچگان، فرمهین-

اراک و اراک-خمین به ارزش 103 میلیارد تومان در هفته دولت مورد بهره برداری کامل قرار خواهند گرفت.

مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران گفت : با توجه به اهمیت دولت به بخش تولید و عشایر 
و دامداران که جزء مهمترین تولید کنندگان لبنیات و محصولات گوشتی کشور می باشند، در 
راستای تامین رفاه و آسایش این اقشار در مازندران، ۸1 دستگاه مولد فتوولتائیک قابل حمل 
برای تامین برق عشایر دو سر بی برق استان در سال 1۴01 توسط وزارت نیرو از محل عوارض 

برق تامین گردیده است .
مهندس سید کاظم حسینی کارنامی افزود : در همین راستا 41 دستگاه مولد فتوولتاییک به ظرفیت 100 وات به عشایر 

شهرستان آمل و سوادکوه تحویل و آموزشهای لازم جهت استفاده از این سامانه به آنها داده شده است .
وی خاطرنشان کرد : همچنین طرح توانمندسازی اقشار کم برخوردار جامعه از طریق توسعه نیروگاه های تجدید پذیر 
مقیاس کوچک با انعقاد تفاهم نامه ای مابین وزارت نیرو ، معاونت توسعه روستایی . مناطق محروم کشور ، کمیته امداد 
امام خمینی )ره( ، سازمان بهزیستی کشور و سازمان جهاد سازندگی در حال اجراست که درمازندران نیز این طرح با 

احداث 1000 سامانه خورشیدی 5 کیلوواتی انجام می پذیرد . 
حسینی کارنامی اضافه کرد : از مهمترین اهداف این طرح می توان  به افزایش درآمد و رفع فقر در روستاها و مناطق 
محروم حاشیه شهرها ، تنوع بخشیدن به سبد تامین انرژی کشور ، تقویت پدافند غیر عامل در پایدار سازی تامین برق ، 
افزایش بهره مندی کشور از مزایای اقتصادی پهنه سرزمینی با توجه به شرایط مطلوب تابش خورشید، کاهش مصرف 

سوخت های فسیلی و کمک به بهبود شرایط زیست محیطی کشور اشاره کرد.
مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران ابراز امیدواری کرد با توسعه نصب این نیروگاه ها گام موثری کاهش پیک بار 

در تابستان ها برداشته شود.

افتتاح 10 طرح بزرگ راهداری و حمل و نقل 
جاده ای در استان مرکزی

خرید 81 دستگاه مولد فتوولتائیك قابل حمل 
برای تامین برق عشایر از محل عوارض برق

مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران خبر داد؛مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی:

https://kalemenews.ir/fa/news/119901/%d8%a7%d9%81%d8%aa%d8%aa%d8%a7%d8%ad-%db%b1%db%b0-%d8%b7%d8%b1%d8%ad-%d8%a8%d8%b2%d8%b1%da%af-%d8%b1%d8%a7%d9%87%d8%af%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d9%88-%d8%ad%d9%85%d9%84-%d9%88-%d9%86%d9%82%d9%84-%d8%ac/
https://kalemenews.ir/fa/news/119901/%d8%a7%d9%81%d8%aa%d8%aa%d8%a7%d8%ad-%db%b1%db%b0-%d8%b7%d8%b1%d8%ad-%d8%a8%d8%b2%d8%b1%da%af-%d8%b1%d8%a7%d9%87%d8%af%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d9%88-%d8%ad%d9%85%d9%84-%d9%88-%d9%86%d9%82%d9%84-%d8%ac/
https://kalemenews.ir/fa/news/119901/%d8%a7%d9%81%d8%aa%d8%aa%d8%a7%d8%ad-%db%b1%db%b0-%d8%b7%d8%b1%d8%ad-%d8%a8%d8%b2%d8%b1%da%af-%d8%b1%d8%a7%d9%87%d8%af%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d9%88-%d8%ad%d9%85%d9%84-%d9%88-%d9%86%d9%82%d9%84-%d8%ac/
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